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COVIDOVÉ VAKCÍNY ZABIJÚ 2 ĽUDÍ NA
KAŽDÝ 1 ZACHRÁNENÝ ŽIVOT
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Experti americkej FDA neočakávane v septembri 2021 zahlasovali proti schváleniu posilňovacích
očkovaní na Covid-19 pre všetkých ľudí v USA starších ako 16 rokov (neskôr po tlaku to napokon
schválili).

Ako pôvodne uviedli, zatiaľ máme nedostatok dlhodobých dát a riziká nie sú vyvažované žiadnymi
prínosmi, lebo vakcíny proti Covid-19 na každý 1 zachránený život zabíjajú najmenej 2 ľudí.

 

V živom vysielaní sa 17. septembra stretol poradný výbor pre očkovanie Úradu pre kontrolu potravín
a liečiv (FDA), aby diskutoval a hlasoval o žiadosti spoločností Pfizer a BioNTech ponúknuť
posilňovacie očkovania bežnej verejnosti.

Schôdza trvala vyše 8 hodín a obsahovala niektoré šokujúce odhalenia.

Lekár podporujúci očkovanie priznáva, že nedisponujú
vedeckými dátami pre podporu očkovania
Dr. Joseph Fraiman, lekár pohotovostnej medicíny v New Orleanse, hovoril počas schôdze niekoľko
minút.

Prezradil, že nejestvujú žiadne klinické dôkazy, ktoré by vyvracali tvrdenia, že vakcíny na Covid-19
viacerým ľuďom škodia, než ich zachraňujú.

„Potrebujeme vašu pomoc v predných líniách, aby sme zastavili očkovaciu váhavosť. Požiadavky na
dodatočné testy sú dosť veľké, aby došlo k zníženiu počtu hospitalizácií.

Bez týchto dát my ako zdravotnícky establišment nevieme presvedčivo vyzvať protikovidových
aktivistov, ktorí verejne tvrdia, že vakcíny viac škodia ako zachraňujú, najmä v prípde mladých
a zdravých.

Fakt, že nemáme klinické dôkazy, aby sme povedali, že sa títo aktivisti mýlia, by nás mal všetkých
desiť.“
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Ďalší lekár priznáva, že vakcíny viac zabíjajú ako zachraňujú
Po Dr. Josephovi Fraimanovi vystúpil Steve Kirsch, generálny riaditeľ Fondu pre skorú liečbu
Covid-19, ktorý prezradil, že vakcíny na Covid-19 viac ľudí zabíjajú, než zachraňujú.

„Dnes zameriam svoje poznámky na slona v miestnosti, o ktorom nechce nikto hovoriť a to, že
vakcíny viac ľudí zabíjajú než zachraňujú.

Sme vedení k presvedčeniu, že vakcíny sú dokonale bezpečné, to ale jednoducho nie je pravda.
Napríklad v podanej 6-mesačnej správe Pfizeru je v liečenej skupine štyrikrát viac infarktov, ktoré
neboli iba smolou.

Systém VAERS ukazuje, že po týchto vakcínach dochádza k infarktu 71-krát častejšie, než po
ktorejkoľvek inej vakcíne.“

Steve Kirsch potom pokračoval vo svojej prednáške ukážkou diapozitívu s názvom „Nadmerné
úmrtia: miera prežitia je NEAKCEPTOVATEĽNÁ“

Diapozitív ukazuje, koľko nadmerných úmrtí bolo potrebných po očkovaní na záchranu jedného
života z dôvodu ochorenia Covid-19.

„Štatisticky významný je len systém VAERS, no tie ďalšie čísla sú znepokojivé,“ povedal Steve Kirsch.

„Aj keby vakcíny poskytovali 100 %-nú ochranu, stále to znamená, že zabíjame 2 ľudí, aby sme
zachránili 1 život.

Štyria experti vykonali analýzu s použitím úplne odlišných, neamerických dátových zdrojov
a všetkým vyšiel približne rovnaký počet s vakcínou súvisiacich nadmerných úmrtí, okolo 411 úmrtí
na milión dávok.

To v preklade znamená, že zomrelo 115 000 ľudí (z dôvodu očkovania na Covid-19).“

Zomreli na Slovensku kvôli očkovaniu už tisíce ľudí?
Vezmime vyššie uvedený údaj o 411 úmrtiach na 1 milión podaných dávok vakcíny a prepočítajme to
na naše pomery.

Na Slovensku bolo k 26.11.2021 podaných presne 5 308 611 dávok vakcín proti Covid-19. Ide
o súhrný počet prvých, druhých a tretích dávkok, nie počet zaočkovaných ľudí (zdroj: status MZ SR
na Facebooku).

Tak a teraz spravme prepočet: 5,308 x 411 = 2181 úmrtí.

Podľa získaných dát by na Slovensku malo na následky očkovania proti Covid-19 doteraz zomrieť
okolo 2181 ľudí. Úrady oficiálne pripúšťajú k dnešnému dňu iba 7 úmrtí.

Na tomto príklade môžete vidieť rozsah, ako sa u nás ututlávajú a nepriznávajú poškodnia zdravia
a úmrtia po vakcínach!

Čo ukazujú dáta z Izraela
Generálny riaditeľ Fondu pre včasnú liečbu Covid-19 potom poukázal na niektoré vážne obavy

https://www.facebook.com/MinisterstvoZdravotnictvaSR/posts/203642825272697
https://www.facebook.com/MinisterstvoZdravotnictvaSR/posts/203642825272697


ohľadom dát, prichádzajúcich z Izraela.

„Skutočné čísla potvrdzujú, že viac zabíjame, ako zachraňujeme. A ja by som rád videl dáta
izraelského ministerstva zdravotníctva pre ľudí vo veku 90 a viac rokov, kde sme v posledných 4
mesiacoch klesli v skupine zaočkovaných z 94,4% na 82,9% zaočkovaných.

Pri najväčšom optimizme to znamená, že zomrelo 50% zaočkovaných ľudí a 0% nezaočkovaných. Ak
toto nedokážete vysvetliť verejnosti, tak nemôžete schváliť posilňovacie očkovania.“

Hlavný regulátor očkovania v FDA Peter Marks potom členov výboru požiadal, aby preskúmali
„úplnosť dôkazov, aby ste nám dali svoje odporúčanie.“

Po dôkazoch, na ktoré reagovali hlasným nie v pomere 16:2, nedoporučili agentúry očkovať
posilňovacou dávkou nikoho vo veku nad 16 rokov.

Video v celkovej dĺžke 8 hodín je k nahliadnutiu TU.
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